

## Protokoll

Styrelsemöte den 19 september 2019

Kl. 19.00, Nävesta kyrkan

### Närvarande

Roland Davidsson (RD), Elin Tärnqvist (ET), Göran Tärnqvist (GT), Stig Olsson (SO), Jörgen Örnberg (JÖ), Lisbeth Larsson (LL), Erik Neander (EN) och Jonas Lundkvist (JL). Morgan Eidholm deltog i bönen och i sammanträdet fram till och med punkt 6.

### 1. Inledning

Mötet inleddes med bön för varandra och för människor vi har omkring oss tillsammans med församlingens torsdagsbönegrupp.

### 2. Sekreterare

JL valdes till sekreterare.

### 3. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes utan tillägg.

### 4. Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna.

### 5. Personal

JL hade inget att lyfta, men SO nämnde att en lönervidering enligt avtal är på gång.

### 6. Diakon

Visionsgrupp: JL har fått svar från alla tre som tillfrågats om att finnas med i gruppen med särskilt uppdrag att lyssna in var församlingen befinner sig och var Gud leder i det. JL informerar församlingen om detta och bjuder in till en första samling med gruppen.

Veckomail: Den nya tjänsten för veckomailen fungerar bra. JL berättade att Hjälpkassan kommer att aktualiseras i kommande veckomail.

Planering gemenskapshelg: Ansvaret för program och mat för gemenskapshelgen är fördelat. Samtal fördes om utrymmet på gården och hur många sängplatser som finns. SO undersöker antalet sängplatser och JL skriver om detta i veckomaillet.

Planering hösten: JL redogjorde för fyra frågor gällande programmet under hösten.

- Församlingsmöten: Styrelsen la in församlingsmöten den 6/10 och den 17/11
- Tweens: Bronegårds har lyft frågan om Tweens. JL redogjorde för samtal med Larslundskyrkan och Fylstakyrkan. Inget är bestämt med dem, men JL jobbar vidare med frågan.
- Uppgifter i våra gudstjänter: JL redogjorde för läget bland församlingsmusikerna och med gudstjänstledare under hösten.
- Luciafest: Nävesta kyrkans Ungdom har sagt att de inte längre ser samma behov utifrån sina grupper av en Luciafest, styrelsen ser dock möjligheterna i att bjuda in bygden till en julfest. En julfest planerades in den 14/12 kl 15-17.

## **7. Administration & fastighet**

Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 295 442 kr, och kostnader på 213 294 kr, vilket ger ett överskott på 82 148 kr.

Ombyggnationen av cafédelen och entrén har kostat 1 313 795 sedan byggstarten. Insamlat under 2017-2019 är 395 767kr.

SO har haft möte med banken om hur man lägger upp lånet på 450 000 kr. Det finns olika lösningar på detta. Styrelsen uppdrog åt SO att hitta ett lämpligt upplägg för lånet som inte bygger på att enskilda församlingsmedlemmar ska knytas till lånet.

Ombyggnationen: RD har pratat med Samuel Olofsson om högtalare till cafédelen. De är beställda och monteras då de kommer. RD redogjorde också för planerna för fortsatt arbete med parkeringen. Samtal fördes om var scouterna ska förvara sina saker vilket ledde till ett större samtal om var olika saker ska finnas. ET fick i uppdrag att titta på förvaring av extrastolar, scouternas saker, dukar, städmaterial, uppmärkning av köket m.m.

## **9. Övriga frågor**

ET ställde frågan om hur vi löser det fortlöpande "piffet" i lokalerna. Styrelsen beslutade att vi vid ett kommande församlingsmöte tar ett beslut om vem som ska vara ansvarig för sådana frågor.

RD har sett behovet av en gemensam städinstruktion. RD tar fram en sådan.

## **10. Nästa sammanträde**

Styrelsen möts igen tisdagen den 15/10 kl 19.30

## **11. Avslutning**

Mötet avslutades.

---

Ordf: Roland Davidsson

---

Sekr: Jonas Lundkvist